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内容概要

　　《新概念英语阅读（7年级）》完全符合全日制义务教育英语课程标准，是全国100所重点名校推
荐用书。
主要依据《课程标准》和最新《考纲》编写，适合中学生各种版本的教材。
本书最大的特点就是以专题练习为主，对所学的知识进行了系统的归纳和总结。
学生可以针对专题对自己的弱项和不足进行补足和提高，同时对自己的强项进行巩固和加深。
本书内容主要包括：People（人们），Home and Family（家与家庭），Friend（朋友），Daily Life（日
常生活），Free Time Activities（闲暇活动），等24个专题，每个专题又配备各种专项习题，完全符合
中学生的习题特征，题型主要包括：阅读选择，阅读判断，阅读填空，阅读答题，写作填空，写作训
练。
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章节摘录

　　One day, Allan and his friend Henry went swimming in a riv-er. It was very hot. How happy they were in the
river！
 Afterthey got out of the water,they played games in the sun for a while.　　On their way back, Henry saw some
flowers. He liked flowers very muchand ran into the green field to look at them. Now Allan was walking by
him-self.　　Then he heard Henry callling out. "A snake！
 Help！
..."　　"Whats wrong with you？
asked Allan.　　"A snake bit me in the leg. Come here！
"　　Allan ran over and saw a small red wound on Henrys leg.　　"The snake was in the grass. I didnt see it. "　
　"Sit down quickly ！
 "Allan told Henry.　　Allan put his mouth at the little red wound and began to suek at it. In thisway he saved
Henrys life. "Oh,Allan,its very kind of you to help me. "　　"Thats all right. We are friends and we must always
help each other. "
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